
PROTOKÓŁ   Nr 90.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 6 maja 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące w tym: 
    - informacja na temat możliwości sfinansowania projektu drogi Borki-Krusze; 
    - modernizacji oświetlenia ulicznego. 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 89.2014 z dnia 16 kwietnia 2014 roku. 
 
Ad2.  Przewodniczący Komisji zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie 
informacji na temat możliwości sfinansowania projektu budowy drogi Borki – 
Krusze, o który zabiega grupa inicjatywna z Jasienicy i modernizacji oświetlenia 
ulicznego. 
 
Burmistrz poinformował, że wystąpił z pismem do wójta gminy Klembów, że 
jesteśmy zainteresowani budową tej drogi, jeśli gmina Klembów przystąpi do 
budowy drogi na swoim terenie i żeby zrobić to wspólnie. Wójt gminy 
Klembów telefonicznie odpowiedział, że jeśli przystąpi do tej inwestycji, to na 
swoim terenie będzie chciał wykonać kompleksowy projekt drogi i prosi nas o 
informacje, czy  my również jesteśmy zainteresowani zaprojektowaniem 
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kanalizacji deszczowej i  chodnika ze ścieżkami rowerowymi. Jeśli tak, to trzeba 
się liczyć z wyższymi kosztami, ponieważ trzeba będzie wykupić grunty.    
Odbyła się dyskusja i Komisja popiera przygotowanie kompleksowego projektu 
budowy tej drogi. 
 
Odnośnie modernizacji oświetlenia ulicznego Burmistrz powiedział, że trzeba 
się zastanowić, czy taka wymiana na lampy ledowe, byłaby korzystna dla 
gminy. Wiadomo, że wiąże się to z dużymi kosztami i należy dokonać rzetelnej  
analizy, które części oświetlenia wymagają stałego nadzoru, konserwacji, a 
które wymiany i dlatego Burmistrz prowadził rozmowy z przedsiębiorcami i 
jeden z przedsiębiorców z terenu naszej gminy ma przygotować prezentację z 
zastosowaniem określonych produktów  i przedstawić ją Komisji.  
Wiadomo, że musi być ogłoszony przetarg i przygotowana odpowiednia 
specyfikacja warunków zamówienia, ale nie do końca wiadomo, co z 
możliwością pozyskania środków z funduszu norweskiego. Podobny program 
do pozyskania środków finansowych ma Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej i są to pieniądze w formie pożyczki 
częściowo umarzalnej. Z uwagi na ograniczone środki,  można rozważyć 
możliwość wymiany lamp etapami i zacząć np. od wymiany na  jednej ulicy w 
mieście, lub w jednej miejscowości. 
Burmistrz zaproponował, aby skontaktować się najpierw z użytkownikami 
takiego oświetlenia, zrobić rozeznanie i jeżeli jest taka potrzeba, to nawet 
zorganizować takie spotkanie lub wyjazd.  
Odbyła się dyskusja i Komisja zaakceptowała powyższe propozycje Burmistrza. 
 
   
Ad3. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Pismo od Pani Elżbiety S. nauczyciela języka polskiego w Zespole Szkół w 
Jasienicy w którym wyjaśnia, że nie zgadza się z przekazanymi jej przez 
wicedyrektor Olimpię Całun i wicedyrektor Małgorzatę Klimkiewicz 
informacjami, dotyczącymi domniemanych  skarg rodziców odnośnie lekcji 
języka polskiego i w związku z powyższym prosi o zorganizowanie spotkania z 
rodzicami uczniów, by móc osobiście  odnieść się do  zarzucanych uwag w 
obecności Pani Dyrektor szkoły. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja zapoznała się i Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury i Zdrowia ma zająć się wyjaśnieniem tej sprawy.  
 
2. Pan Przemysław  O. zam. Tłuszcz zwraca się z prośbą o przedłużenie umowy 
dzierżawy gruntu o pow. 22m2 wyodrębnionego z nieruchomości ozn. nr. ew. 
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1296, położonej w Tłuszczu przy ul. Kopernika. Na terenie w/w działki 
prowadzi działalność  gospodarczą ( salonik prasowy i kolekturę LOTTO).  
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
3. Społeczny Komitet Budowy Drogi Kury-Rudniki zwraca się z prośbą o 
nadanie nazwy drodze gminnej nr 430902W w miejscowości Kury – Aleja Anny 
Solidarność. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i przeprowadziła dyskusję. Przewodniczący Komisji 
poinformował, że ze strony  Komisji Rewizyjnej padła taka sugestia, aby 
skontaktować się z rodziną Pani Anny Walentynowicz, czy  nazwa Anny 
Solidarność  jest właściwa, ponieważ może być odbierana  jako nazwisko Pani 
Anny.   
 
4. Wniosek 6 radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu skierowany do 
Przewodniczącego Rady, Burmistrza Tłuszcza i Komisji Stałych Rady, w 
którym postulują o podjęcie przez Radę Miejską w Tłuszczu pakietu uchwał 
niezbędnych do wprowadzenia w 2015 roku Powiatowej Karty Rodziny w 
naszej gminie. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
5. Uchwała Nr Wa.126.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 kwietnia 2014 roku  w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy Tłuszcz za 2013 rok, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
6. Obwieszczenie UGK.6220.4.13.2013 zawiadamiające, że w dniu 29 kwietnia 
2014 roku na wniosek firmy „PIOTRO-STAL” Adam Sikora, Dobczyn, wydana 
została decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 
przedsięwzięcia polegającego na budowie rozbudowie istniejącego punktu 
skupu metali o punkt zbierania i demontażu pojazdów wycofanych z 
eksploatacji oraz punkt odbioru zużytego sprzętu elektrycznego działce 
elektronicznego na działce o nr ew.373/2 przy ul. Zaściankowej 1 w Tłuszczu. 
Pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
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7. Alicja B. nauczyciel w Zespole Szkól w Jasienicy zwraca się o pomoc, gdyż 
znalazła się w trudnej sytuacji, ponieważ od dwóch lat stara się o przydzielenie 
jej godzin religii i pomimo że z  wykształcenia jest teologiem i posiada aktualną 
misję kanoniczną, to Pani dyrektor szkoły do tej pory tego nie uczyniła, tylko 
zatrudniła ją na stanowisku bibliotekarza. Pismo stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się, przeprowadziła dyskusję i uznała, że Komisja Oświaty, 
Kultury i Zdrowia jest kompetentna wyjaśnić tą sprawę.  
 
8. Wojewoda Mazowiecki w piśmie Nr LEX-I.4131.33.2013 z dnia 3 kwietnia 
2014 r. wskazuje, że uchwała Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XXVII.333.2013 z 
dnia 17 grudnia 2014 roku  w sprawie nadania Statutu Centrum Kultury, Sportu 
i Rekreacji  w Tłuszczu została podjęta z naruszeniem prawa, załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i przeprowadziła dyskusję.  
 
9. Wniosek Grupy Inicjatywnej mieszkańców Jasienicy dotyczący budowy drogi 
wyjazdowej w kierunku Radzymin –Warszawa poprzez osiedle Borki-Krusze i 
dalej łączącej z drogą krajową S8, załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.   
 
10.Pismo przygotowane przez Pana Piotra Gołosia, wystosowane do WZMiUW 
w Warszawie  Inspektorat w Wołominie, w sprawie określenia możliwości 
finansowania w 2014 roku odnowy mostu na rzece Cienkiej  na przedłużeniu 
ulicy Pilawskiej w Gminie Tłuszczu, zostało przekazane do wiadomości Rady 
Miejskiej w Tłuszczu i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Przewodniczący Komisji odczytał odpowiedź Koła Łowieckiego „Czajka” na 
pismo wystosowane przez Burmistrza w sprawie zagrożenia mieszkańców przez 
dziki  i wyrządzenia szkód w uprawach rolnych i poinformował, że Sołtys wsi 
Miąse przygotowuje pismo z uwagami mieszkańców Jaźwia, Stasinowa i 
Miąsego odnośnie wyrządzonych przez dziki szkód w uprawach ziemniaków, 
zbóż itp… 
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Ad4. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień  26 maja 2014 
roku 2014 roku godzina 14.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 12 maja  2014 r.                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                           Mirosław Sobczak   


